附件一

國立高雄海洋科技大學資管系徵聘教師(助理教授以上)公告

1、 資格條件：

（一）具教育部認可之國內、外資訊或商管相關領域博士學位（博士候選人需切結可於100.7.31前取得博士學位，且須配合本校審查作業時程於100.4.20前提送博士論文）。
（二）專長需求：資訊科技、資訊管理或商管相關領域專長於國際貿易者。
 (三) 有意願配合本系發展海洋特色者優先考慮。
 (四) 具產業實務經驗或專業證照者優先考慮。

 (五) 過去五年內曾發表論文於SCI或SSCI收錄之期刊(附接受函亦可)。
（六）經系教評會審查專長後，符合資格者將邀請發表一小時之公開演講，學生反應良好者送系教評會辦理面試甄選。
 (七) 具英語教學能力。
2、 名額：二名。
3、 起聘日期： 100.8.1
4、 報名日期： 即日起至 100.2.28日止 
5、 應徵者請檢附履歷表（詳附聯絡方式）、博士學位證書或各職級教授證書、成績單、推薦函二封、著作。以掛號郵寄高雄市楠梓區海專路一四二號人事室收（請註明應徵資訊管理系老師及寄件人姓名），不合者恕不退件。
六、   應聘教師職缺者，如係以國外學歷資格送審，而未具教育部所頒教師證書者，須檢附並自行辦妥國外學歷查證相關資料，始可應聘。
Faculty Position Opening (Assistant Professors or Above)
Department of Information Management

National Kaohsiung Marine University

The Department of Information Management, National Kaohsiung Marine University, invites applicants for position of full-time assistant professors, associate professors or professors.
1. Qualifications:

(1) Applicants should hold a doctoral degree in information or business/management related fields, and the doctoral degree should approved by the Ministry of Education in Taiwan (Doctoral candidates should be certified to get their doctoral degree before 2011/07/31). According to the investigation process of NKMU, doctoral candidates should submit their doctoral dissertations before 2011/04/20.
(2) Applicants should specialize in Information Technology, Management Information Systems, or Business/Management practice in International Trade.

(3) Applicants who are willing to coordinate with the department’s marine features are particularly welcome.

(4) Applicants who have practical experiences in Industries or have professional licenses are particularly welcome.

(5) Applicants should have at least 1 research article published by SCI or SSCI indexed journals (articles with acceptance letters will also take into account).

(6) After examining qualifications by the department’s faculty investigation members, each qualified applicants will be invited to give a one-hour opening lecture. Applicants who receive good responses from student lectures will be recommended to faculty investigation meetings to conduct further interviews.

(7) Applicants should have the ability to teach in English.
2. Vacancy available: 2.

3. Appointment starting date: August 1, 2011.

4. Application deadline: February 28, 2011.

5. All interested applicants should send their curriculum vita (include contacting methods), doctoral certificate or certificate of assistant professor/associate professor/professor, transcripts, two recommendation letters, and research publications by registered mail to the following address: Personnel Office, National Kaohsiung Marine University, 142 Hai Jhuan Road, Nanzih District, Kaohsiung City, 811, Taiwan (R.O.C). Please indicate on the envelope “Applications for Department of Information Management”, and all the applicants’ documents will not be returned.

6. Applicants should offer official verifications in academics for those who hold their doctoral degree in foreign countries but without having teaching certificates from the Ministry of Education in Taiwan.
